

No. 70108

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 56203. **Estonia and Luxembourg**

Agreement between the Republic of Estonia and the Grand Duchy of Luxembourg on the establishment of a framework for the statistical transfer of energy from renewable sources for target compliance purposes under Directive 2009/28/EC. Tallinn, 7 November 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Estonia, 1 March 2020

Done at New York on 19 November 2020

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 56203. **Estonie et Luxembourg**

Accord entre la République d'Estonie et le Grand-Duché de Luxembourg sur l'établissement d'un cadre pour le transfert statistique d'énergie produite à partir de sources renouvelables afin de respecter les objectifs prévus par la Directive 2009/28/CE. Tallinn, 7 novembre 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Estonie, 1^{er} mars 2020

Fait à New York le 19 novembre 2020

Pour le Secrétaire général